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Protokół Nr LVI/23 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 10 lutego 2023 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas  0;00-21;05) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Sekretarza, kierowników 
jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych przybyłych na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 13 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady wynosi 13 Radnych. Nieobecni Radni: Radny Z. Chołuj, Radny K. Korczyński, 
Radna H. Samek i Radny C. Turczyk. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Na salę narad przybyli: Radny Z. Chołuj,  Radny K. Korczyński, Radna  
H. Samek- stan Rady Powiatu wynosi 17 Radnych. Rada jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w tegorocznym rankingu 
„Perspektyw” w województwie zachodniopomorskim zaszczytne miano „Złotej”, 
„Srebrnej” i „Brązowej” Szkoły 2023 roku zostało przyznane 54 placówkom. Wśród 
wyróżnionych techników znalazło się Technikum Informatyczne w Zespole Szkół  
w Kaliszu Pom., które zdobyło tytuł „Brązowej” Szkoły. Przewodnicząca Rady Powiatu 
powiedziała, że z tej okazji chciałaby wraz ze Starostą pogratulować Panu Maciejowi 
Rydzewskiemu- Dyrektorowi Zespołu Szkół w Kaliszu Pomorskim oraz całemu gronu 
pedagogicznemu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu wraz ze Starostą serdecznie pogratulowała Panu 
Dyrektorowi M. Rydzewskiemu, wręczając list gratulacyjny i kwiaty.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że chciałaby wraz z Panem 
Starosta podziękować Pani Aleksandrze Orlińskiej- Państwowemu Powiatowemu 
Inspektorowi Sanitarnemu za wieloletnią współpracę w związku z zakończeniem pracy 
zawodowej.  

Starosta S. Cybula serdecznie podziękował Pani Aleksandrze Orlińskiej za 
wieloletnią współpracę, szczególnie w tym trudnym okresie, jaki zapoczątkowała 
pandemia Covid-19. 

Głos zabrała Pani Aleksandra Orlińska, która dziękując za zaproszenie 
powiedziała, że miło jej z tego powodu, że praca Inspekcji jest doceniana w powiecie, 
serdecznie podziękowała za współpracę Radzie Powiatu, Zarządowi, wydziałom praz 
pracownikom Starostwa Powiatowego.  

 Serdeczne życzenia i podziękowania złożyli również Burmistrz Kalisza 
Pomorskiego Janusz Garbacz, Radny K. Korczyński oraz Radny Z. Chołuj.  

 Starosta S. Cybula poinformował, że z dniem 7 lutego 2023 r. Powiatowym 
Państwowym Inspektorem Sanitarnym została Radna Barbara Głowacka, Starosta wraz 
z Przewodniczącą Rady serdecznie pogratulowali Radnej Barbarze Głowackiej i życzyli 
sukcesów w pracy. 

 Radna Barbara Głowacka serdecznie podziękowała za życzenia, mówiąc, że jest 
to ogromny zaszczyt i duże wyzwanie. 

  Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała,, że w dniach 16-19 stycznia 
2023 r. gościliśmy w naszym Powiecie delegację z Powiatu Segeberg, chcąc wraz ze 
Starostą podziękować przedstawicielom Straży Pożarnej za udzielona pomoc i wsparcie 
przy organizacji tej wizyty Przewodnicząca Rady poprosiła o podejście do stołu 
prezydialnego st. bryg. Pana Pawła Dymeckiego – Komendanta Powiatowego 
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Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorski, jego zastępcę mł. bryg. Pana 
Andrzeja Podolaka, a także Pana Mateusza Waszczyka- Dowódcę Jednostki 
Ratowniczo- Gaśniczej w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  
w Drawsku Pomorskim, Pana Adama Czernikiewicza- Wiceprezesa Zarządu Oddziału 
Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP wraz z druhną Panią 
Agnieszką Kałamańską. Przewodnicząca Rady i Starosta wszystkim serdecznie 
podziękowali za pomoc w przyjęciu delegacji, wręczyli upominki i listy  
z podziękowaniami.  

 

Punkt 2 (czas 21;06- 21;52) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad LVI sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych nie wnosił zmian do porządku obrad. 

Obowiązujący porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2022 r. 
4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami – druk nr  
    3063. 
5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 
6. Trybuna obywatelska. 
7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 
8. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu za rok 2022 – druk nr 3029. 
9. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu za rok 2022 – druk nr 3030, 3031,  
    3032,3033, 3034. 
10. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za 2022 r. – druk  
     nr 3035. 
11. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu Drawskiego za rok 2022 – druk nr  
     3044. 
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12. Sprawozdanie Starosty Drawskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  
       i Porządku za rok 2022 – druk nr 3037 
13. Sprawozdanie z realizacji porozumienia Powiatu z Gminą Drawsko Pomorskie  
       w sprawie powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy im. St. Żeromskiego  
       w Drawsku Pomorskim zadań powiatowej biblioteki publicznej – druk nr 3028. 
14. Analiza sytuacji życiowej kombatantów i osób represjonowanych za rok 2022 – druk  
      nr 3036. 
15. Podjęcie uchwał w sprawie: 
       a. w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- druk  
           3016; 
       b. w sprawie odwołania członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju- druk  
            3017; 
       c. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki  
              organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku  
              Pomorskim- druk nr 3040; 
       d. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania  
             nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem  
             prowadzącym jest Powiat Drawski- druk nr 2997 
       e.   w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Drawskiego na rzecz Gminy Czaplinek  
            pomocy finansowej w postaci dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację  
            zadania pn. „Budowa dróg gminnych w północnej części miasta Czaplinek  
            w ulicach Pięciu Pomostów, Jarzębinowej i Jesionowej"- druk nr 3060 
       f. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Gminy  
           Drawsko Pomorskie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego-  
           druk nr 3056 
       g. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Gminy 
           Złocieniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego- druk  
           nr 3057 
       h. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023 – druk nr 3048; 
       i. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej       
           Powiatu Drawskiego na lata 2023 – 2038 – druk nr 3049 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
17. Komunikaty i sprawy różne. 
18. Zakończenie sesji. 
 
 

Punkt 3 (czas 21;53- 30:05) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 20.12.2022 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z LV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 20.12.2022 r.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z  LV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 20.12.2022 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z LV sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 20.12.2022 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z LV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
20.12.2022 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 

 

Punkt 4 (czas 30:06-  37:22) 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 

 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty 
z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami oraz poprosiła Pana Starostę  
o przekazanie informacji.  
 
 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 
sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 

Starosty.  
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Głos zabrała Radna B. Głowacka, która  poprosiła o informacje dotyczącą 
planowanych modernizacji budynków Starostwa, str. 5 sprawozdania pkt. 6, ppkt. 1, 
protokół z dnia 24 stycznia 2023 r. Kolejne pytanie- str. 7- protokół z 29 grudnia  
2022 r. dotyczy przyznania premii i podwyżek dla pracowników niepedagogicznych.  

 
W odpowiedzi na zapytania Radnej B. Głowackiej Starosta odpowiedział, że 

podjęliśmy działania w zakresie oszczędności, głównie jeśli chodzi o energię, chodzi  tu 
o prace mające na celu obniżenie kosztów energii, kosztów funkcjonowania –  
w przypadku administracji powinniśmy oszczędzić w przypadku energii 10% . 
Natomiast w nawiązaniu do drugiego pytania, Starosta odpowiedział, że dyrektorzy 
zwrócili się z planowanymi podwyżkami pracowników, odbyliśmy spotkanie  
z dyrektorami i uzgodniliśmy, że popracujemy wspólnie nad możliwością udzielenia 
podwyżek tym pracownikom, którzy nie łapią się na decyzję o podniesieniu 
minimalnego wynagrodzenia.    
 

Głos zabrała Radna G. Polak, która zapytała o analizę połączenia jezior 
pojezierza drawskiego i poprosiła o szerszą informację. 

 
W odpowiedzi na zapytania Radnej G. Polak Starosta odpowiedział, że Urząd 

Marszałkowski zlecił podmiotowi, by oszacował szanse i możliwości połączenia tych 
jezior. Podmiot realizujący to zadanie wystąpił do nas o opinię. 

 
 Punkt 5 (czas 37:23- 40:06) 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim są interpelacje, wnioski i zapytania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelację? 
 

 Radna G. Polak złożyła zapytanie dotyczące drogi łączącej Ostroróg  
z Łysininem. 
 
Treść zapytania Radnej G. Polak  stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 Radny Z. Chołuj złożył zapytanie dotyczące przekazanej kotłowni w Kaliszu 
pomorskim- na jakim etapie jest jej zagospodarowanie na stołówkę dla Liceum 
Ogólnokształcącego? I drugie zapytanie- dotyczy drogi powiatowej Mirosławiec- 
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Studnica- Poźrzadło, czy na spotkaniu w Złotowie zostały podjęte poczynania w sprawie 
realizacji tej drogi?  
 
Treść zapytań Radnego Z. Chołuja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 Radny Z. Dudor skierował zapytanie związane z finałem Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy- Powiat Drawski przygotował gadżety dla każdej gminy i za jakie 
kwoty zostały wylicytowane te pakiety w poszczególnych gminach.  

 
Treść zapytania Radnego Z. Dudora stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Punkt 6 (czas 40:07- 40:27) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Nikt w tym punkcie głosu nie zabierał. 

Punkt 7 (czas 40:28- 54:08) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
-z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są 
sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między 
sesjami.  

 
Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 

 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz w dniu 6 lutego 2023 r. 
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 Następnie sprawozdania z działalności Komisji w okresie między sesjami 
złożyli: 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta; 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- Pan M. Banaszek; 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego- Pani B. Głowacka; 
Przewodniczący Komisji Oświaty- Pan R. Kurzątkowski. 
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Punkt 8 (czas 54:09- 1:00:11) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie 
 z działalności Rady Powiatu za rok 2022. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu omówiła sprawozdanie z działalności Rady 

Powiatu za rok 2022, wymieniła Komisje Stałe działające przy Radzie Powiatu, 
omówiła działalność statutową, liczbę sesji, podjętych uchwał, liczbę zgłoszonych 
interpelacji, liczbę podjętych uchwał, liczbę zgłoszonych wniosków i zapytań, 
frekwencję Radnych, przebieg prac Komisji Stałych, współpracę organów Powiatu, 
Kluby Radnych. Przewodnicząca Rady podziękowała Staroście, Zarządowi i wszystkim 
Radnym za współpracę.   

 
Treść złożonego i omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Punkt 9 (czas 1:00:12- 1:10:59)  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu za rok 2022. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 

sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę. 
 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 r.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Marek 
Banaszek, który omówił szczegółowo zagadnienia, którymi zajmowała się w roku  
2022 r. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania z działalności za rok 2022 Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Rozwoju – Genowefę Polak.  
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Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju- 
Genowefa Polak, która szczegółowo omówiła sprawozdanie Komisji z działalności za 
rok 2022, w tym skład Komisji, tematykę odbytych posiedzeń, frekwencję oraz liczbę 
złożonych wniosków i opinii. 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 13 do protokołu. (czas 1:10:59) 

 Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła pół godziny przerwy (czas 1:11;03- 
1:36:38)  

(Czas 1:36:39- 1:46:21) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania z działalności za rok 2022 Przewodniczącą Komisji Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Publicznego- Barbarę Głowacką.  

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego- 
Barbara Głowacka, która szczegółowo omówiła sprawozdanie Komisji z działalności za 
rok 2022, w tym skład Komisji, tematykę odbytych posiedzeń, frekwencję oraz liczbę 
złożonych wniosków i opinii. 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i przedstawienie 
sprawozdania z działalności za rok 2022 Przewodniczącego Komisji Oświaty-
Romualda Kurzątkowskiego.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty- Romuald Kurzątkowski, który 
szczegółowo omówił sprawozdanie Komisji Oświaty z działalności za rok 2022,  
w tym tematykę posiedzeń, frekwencję, liczbę złożonych wniosków i opinii oraz 
posiedzenia Komisji Oświaty.  

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do omówionych 
sprawozdań? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   

 

Punkt 10 (czas 1:46:22- 2:02:53) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  
z przeprowadzonych kontroli za 2022 r.  
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który przedstawił 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za 2022 r. 
 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

(Czas 1:51:35) salę narad opuściła Radna B. Głowacka. Stan Rady Powiatu wynosi  
16 Radnych.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła, aby Starosta odniósł się do wniosków 
pokontrolnych. 

 Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który odniósł się do wniosków 
pokontrolnych.   

 
Punkt 11 (czas 2:02:54- 2:11:05) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu Drawskiego za rok 2022. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Pana Starostę- Stanisława Cybulę  
o zabranie głosu i omówienie sprawozdania z prac Zarządu Powiatu Drawskiego za rok 
2022. 

 
Głos zabrał Starosta – Stanisław Cybula, który omówił ilość posiedzeń Zarządu 

w roku 2022, ilość podjętych uchwał, ilość rozpatrzonych wniosków i podań, ilość 
przyjętych sprawozdań, ilość rozpatrzonych spraw oraz frekwencję i tematykę 
omawianych spraw.  

 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie 
Staroście? 

Głos zabrał Radny M. Nagórski, który ponowił wniosek o wznowienie rozmów 
z GDDKiA na temat możliwości ustanowienia ronda przy zbiegu ulic Chrobrego z ulicą 
Piłsudskiego.  

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że odbył rozmowę  

z Dyrektorem Zachodniopomorskiego Poddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
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i Autostrad, jesteśmy umówieni na spotkanie w przyszłym tygodniu, między innymi 
 o tym też będziemy rozmawiali.  

 
Punkt 12 (czas 2:11:06- 2:15:44) 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 
 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Starosty 
Drawskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2022. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Naczelnika Zarzadzania Kryzysowego 

– Jacka Żychlińskiego i omówienie sprawozdania.  
 

Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   

 
 

Punkt 13 (czas 2:15:45- 2:17:04) 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 
 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie z realizacji 
porozumienia Powiatu z Gminą Drawsko Pomorskie w sprawie powierzenia Bibliotece 
Publicznej Miasta i Gminy im. St. Żeromskiego w Drawsku Pomorskim zadań 
powiatowej biblioteki publicznej.   

 
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   
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Punkt 14 (czas 2:17:05- 2:21:06) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest analiza sytuacji życiowej kombatantów 
i osób represjonowanych za rok 2022. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Panią Małgorzatę Katuszonek – 

Inspektora w Wydziale Organizacyjnym o przedstawienie informacji. Następnie dodała, 
że analiza ta jest podsumowaniem działań, jakie są podejmowane przez Powiat na rzecz 
środowiska kombatanckiego z terenu powiatu drawskiego. 
 
Treść omówionej analizy stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
omówionego materiału? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   

 
 

Punkt 15 (czas 2:21:07- 2:57:00) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 511 ust. 2 i 3 

Statutu Powiatu Drawskiego (t.j. Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 
1874) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  składa się z co najmniej 3 Radnych. Pismem 
z dnia 25 listopada 2022 r. Pan Marcin Krężel – członek Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość” złożył rezygnację z pracy w Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji na skutek wyboru go na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. W związku  
z § 51 1  ust. 3 Statutu Powiatu w skład Komisji wchodzą Radni, w tym przedstawiciele 
wszystkich Klubów. W dniu 21 grudnia 2022 r. Radna Barbara  Głowacka wystąpiła  
z Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”, który liczył trzech członków i tym samym 
liczba członków Klubu Radnych spadła do dwóch. Zgodnie z §55 ust. 3 Statutu Powiatu 
Klub Radnych ulega rozwiązaniu gdy liczba członków zmniejszy się poniżej 3 osób.  
W związku z tym, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” uległ rozwiązaniu 



13 
 

zasadne jest zmniejszenie liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do trzech 
członków.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 
mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/375/2023 w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodne z § 38 ust. 6 i 7 Statutu 

Powiatu Drawskiego propozycje składu osobowego komisji oraz zmian w ich składzie 
przedstawia  na sesji Przewodniczący, na wniosek zainteresowanych Radnych, klubów 
Radnych lub komisji. Powyższe zmiany dokonywane mogą być w każdym czasie. 
Pismem z dnia 19 grudnia 2022 r. Pani Barbara Głowacka złożyła rezygnację z pracy  
w Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Rady Powiatu Drawskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 



14 
 

 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/376/2023 w sprawie odwołania członka Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana  

W. Hnatkowskiego- Dyrektora Centrum Usług Wspólnych.  
 
Głos zabrał Pan W. Hnatkowski- Dyrektor CUW, który omówił projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Głos zabrał Radny M. Nagórski, który spytał, czy mamy wykładnię prawa, która 
nakazuje w Bobrowie pozbyć się? Bo taka była intencja powstawania CUW-u. 

 
Głos zabrał Pan W. Hnatkowski, który powiedział, że kodeks cywilny reguluje 

te kwestie i mówi, że jeżeli w zakładzie pracy jest zatrudnione powyżej 100 osób, to 
jednostka musi mieć wyodrębniona służbę bhp i nie może tego prowadzić inny podmiot. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Drawskiego w Drawsku 
Pomorskim. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/377/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia 
samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 
Drawskiego w Drawsku Pomorskim. 
 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Drawski.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  

I. Krężolek- Naczelnika Wydziału Edukacji.  
 
Komentarz do uchwały przedstawiła Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału 

Edukacji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Drawski.  
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/378/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski.  
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Drawskiego na rzecz Gminy 
Czaplinek  pomocy finansowej w postaci dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację 
zadania pn. „Budowa dróg gminnych w północnej części miasta Czaplinek w ulicach 
Pięciu Pomostów, Jarzębinowej i Jesionowej”.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Wicestarostę 

W. Włodarczyka.  
 
Wicestarosta W. Włodarczyk powiedział, że uchwała wynika z porozumienia 

pomiędzy gmina Czaplinek a Powiatem Drawskim, to wsparcie działań promocyjnych.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 
Głos zabrał Radny Z. Chołuj, który spytał jaki jest wkład w tą inwestycję gminy 

Czaplinek? 
 
Wicestarosta W. Włodarczyk powiedział, że wartość zadania, to jest 4, czy 5 mln 

złotych.  
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Drawskiego na rzecz Gminy 
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Czaplinek  pomocy finansowej w postaci dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację 
zadania pn. „Budowa dróg gminnych w północnej części miasta Czaplinek w ulicach 
Pięciu Pomostów, Jarzębinowej i Jesionowej”.  

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/379/2023 w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Drawskiego 
na rzecz Gminy Czaplinek  pomocy finansowej w postaci dotacji celowej  
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Budowa dróg gminnych w północnej części 
miasta Czaplinek w ulicach Pięciu Pomostów, Jarzębinowej i Jesionowej”.  
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 
Gminy Drawsko Pomorskie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 

 
Głos zabrał Pan R. Szczuchniak- Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, który powiedział, że uchwała jest ostatnim elementem 
zmierzającym do przekazania w formie darowizny gminie Drawsko Pom. 
nieruchomości stanowiące ulicę Gen. Wł. Sikorskiego.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 
Gminy Drawsko Pomorskie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła uchwałę Nr LVI/380/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 
darowizny na rzecz Gminy Drawsko Pomorskie nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Drawskiego. 
 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 
Gminy Złocieniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 

 
Głos zabrał Pan R. Szczuchniak- Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, który powiedział, że uchwała jest podobna jak w przypadku gminy 
Drawsko. Chodzi o przekazanie ul. Świerkowej dla Gminy Złocieniec.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 
Gminy Złocieniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/381/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 
darowizny na rzecz Gminy Złocieniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Drawskiego. 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 

 
Głos zabrał Pan J. Zbierajewski- Naczelnik Wydziału Finansowego, który 

omówił szczegółowo zmiany w planie dochodów budżetowych oraz zmian w planie 
wydatków budżetowych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  1 głosie „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/382/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2023. 
 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

 
Głos zabrał Pan J. Zbierajewski- Naczelnik Wydziału Finansowego, który 

powiedział, że zmiany WPF są zgodne ze zmianami dokonanymi w budżecie. Został 
zmieniony załącznik nr 2 dotyczący przedsięwzięć, wprowadzone zostały dwa nowe 
przedsięwzięcia. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  1 głosie „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LVI/383/2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 
 
 
Nieobecna Radna B. Głowacka.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Punkt 16 (czas 2:57:01- 3:05:48) 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

  
Głos zabrał Starosta, który w odpowiedzi na zapytanie dotyczące 

wylicytowanych kwot w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy powiedział, że 
wysłano zapytania do gmin, na razie nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Jeśli chodzi o drogę 
Mirosławiec- Poźrzadło trwały rozmowy ze Starostą Złotowskim, który tą drogę  
przeszedł i przekazał nam pewne informacje co trzeba zrobić, Dyrektorzy Zarządu Dróg 
Powiatowych nasz i wałecki dostali zadanie, by przygotować i skompletować wszystkie 
dokumenty niezbędne do złożenia wniosku.  

 
Następnie głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który odpowiadając na 

zapytanie Radnej G. Polak powiedział, że czekamy na wytyczenie drogi przez geodetów 
z nadleśnictwa. Nie wpłynęła do nas żadna decyzja.  

Odnośnie zapytania Radnego Z. Chołuja Wicestarosta W. Włodarczyk 
powiedział, że otrzymaliśmy decyzje o warunkach zabudowy Kalisza dotyczącą 
naszego wniosku odnośnie budowy w miejscu istniejącej kotłowni, bo będziemy musieli 
jednak ja rozebrać, pozostawiając tylko komin, chyba, że wykorzystamy go do paneli 
fotowoltaicznych. Mamy odpowiedź  pozytywną, że możemy tam zrobić stołówkę, jak 
i internat, wystąpiliśmy o to, by budynek nie był podpiwniczony, żeby miał parter, 
 I piętro i poddasze- dach dwuspadowy i taką decyzję otrzymaliśmy, w tej chwili 
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szukamy wykonawcy na opracowanie projektu funkcjonalno- użytkowego, bo nie 
mamy czasu, by opracować cały projekt i żeby w oparciu o PFU ogłosić na bazie tego, 
co robimy w Mielenku, na zasadach zaprojektuj i wybuduj. Myślę, że uda nam się  
w tym roku ogłosić przetarg. Przetarg na Mielenko jest szykowany z ostatecznym 
terminem na 17 marca, tutaj mamy więcej czasu dlatego, że jest to z programu 
popegeerowskiego i ten termin jest dłuższy. Z chwilą, kiedy znajdziemy projektanta 
 i szybko dostaniemy opracowanie, o ile to będzie szybka koncepcja, dlatego, że nie 
będziemy adaptować istniejącego budynku, tylko zostawimy komin. Cały budynek 
będzie rozebrany, możliwość jego adaptacji przy cienkich ścianach nie da nam takiej 
wytrzymałości jaką chcielibyśmy uzyskać na bazie I pietra i poddasza, ta rozbiórka 
będzie prosta, to jest konstrukcja stalowa, pozostają nam ściany na parterze i likwidacja 
fundamentów.  

 
Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który spytał Starostę kiedy zostanie 

ogłoszony przetarg na Mielenko, drugie pytanie co się dzieje w muzeum w Gudowie  
i trzecie pytanie- czy jeżeli inne gminy się będą zwracały o datacje na prowadzone przez 
siebie przedsięwzięcia również będą dostawały dofinansowanie z Powiatu? 

 
Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który odpowiadając na zapytanie 

Radnego M. Tobiszewskiego powiedział, że przetarg na Mielenko będzie nie później 
jak 17 marca, po drugie, jeżeli chodzi o wnioski na dzień dzisiejszy- w ramach Strefy 
Centralnej i partnerstwa na 19 jednostek samorządu terytorialnego 3 jednostki nie 
podjęły uchwały o przystąpieniu do Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej, 
która ma się przekształcić w formę ZIT-u, czyli obsługi tego programu i podpisać 
porozumienie pomiędzy urzędem marszałkowskim, Marszałkiem i ZIT-em, z Drawska 
jest gmina Drawsko Pomorskie, z Powiatu Łobeskiego gmina Dobra i gmina Łobez, 
nowi partnerzy cały Powiat Drawski- wszystkie gminy plus Starostwo. Muzeum  
w Gudowie – w zeszłym roku została podpisana umowa pomiędzy KOWR-em  
a Starostwem i ta umowa w tej chwili jest realizowana, jest wniosek przez nas 
opracowywany do poszukania środków w ramach KOWR-u na sam obiekt,  
a stowarzyszenie szuka środków finansowych na swoja bieżącą działalność, chcąc 
odnowić sprzęt, którym dysponują. 

 
Następnie głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że jeśli chodzi o drogi 

i inwestycje wspólne, to tutaj nic się nie zmieniło, stanowisko Zarządu i całej Rady jest 
takie, że przystępujemy do realizacji wspólnie, szukamy źródeł zewnętrznego 
dofinansowania, to, co pozostałe dzielimy po połowie. W przypadku Czaplinka sytuacja 
jest taka, że Czaplinek za nas wyłożył kwotę brakująca do ulicy Kamiennej przy 
realizacji tego przedsięwzięcia i to jest w wyniku porozumienia z gminą Czaplinek 
oddajemy, to, co oni w ubiegłym roku założyli. Być może będą pytania odnośnie 
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nowych przedsięwzięć- mamy potwierdzenie od Wojewody, że dostaliśmy 
dofinansowanie na przebudowę ronda w Złocieńcu plus z dwoma ulicami dojazdowymi 
oraz przebudowę ulicy Brzozowej – w konsekwencji dostaliśmy dofinansowanie, dzisiaj 
tez podpisujemy z Urzędem marszałkowskim inne projekty, ale to już jak podpiszemy 
na następnej sesji Rady Powiatu poinformujemy Radę.  

 
 

Punkt 17 (czas 3:05:49- 3:09:47) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma komunikaty  

i sprawy różne? 
 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która powiedziała, że zmieniła się siedziba ds. 

orzecznictwa, teraz jest na Piłsudskiego 39, czy my jako Powiat wynajmujemy teraz te 
pomieszczenia? I czy to jest na parterze i jest bardziej dogodne dla osób  
z niepełnosprawnością? 
 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że zdecydowanie warunki są 
lepsze do funkcjonowania Powiatowego Zespołu ds. orzekania o stopniu 
niepełnosprawności, jest dużo pomieszczenia, można się nad tym zastanowić, 
zagospodarować, wynika to z uzgodnień z Zarządem AHP Polsko- Amerykańskich 
Klinik Serca, bo jak Państwo wiecie oni rozbudowują się, jest to na tyle poważny 
partner, bo w ubiegłym roku powiedzieli, że zrealizują lądowisko za własne środki, 
chociaż pierwotnie mieli przyznane dofinansowanie w wysokości 3,5 mln zł  
z Ministerstwa, Ministerstwo odmówiło, bo się zmienił podmiot świadczący usługi, ale 
oni z własnych środków to zrobili i dalej się chcą rozbudowywać, między innymi 
onkologie i proszą o pomieszczenia. Jak Państwa kiedyś informowałem wystąpiliśmy 
do nich z wnioskiem, by pokryli koszty przeniesienia Dziennego Domu Samopomocy 
 i żeby cała przychodnia, która tam jest, łącznie z częścią zajmowaną na pogotowie 
ratunkowe przeznaczyć dla potrzeb szpitala. To i tak będzie dla nich za mało, biorąc pod 
uwagę jakie są ich zamierzenia, a co do szczegółów zaprosiliśmy ich na następną sesję 
rady Powiatu w marcu, będą przedstawiciele Zarządu i Pani Dyrektor opowiedzą 
 o zamierzeniach i jednocześnie rozliczą się z tego jakie deklaracje wcześniej składali.  

 
Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że jeśli chodzi  

o warunki- na pewno są lepsze, tam jest parter, nie ma żadnych progów, jest sala, gdzie 
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mogą wyczekiwać, niezależny sekretariat, jest układ o wiele lepszy niż tamten, bo 
tamten miał pomieszczeń dużo mniej. Tu jest wydzielony niezależny układ, wydzielone 
pomieszczenie dla lekarza z osobnym wejściem zewnętrznym, jest pomieszczenie dla 
komisji, czyli te warunki się poprawiły. Myśmy podpisali umowę na zasadach takich, 
że mamy prawo pierwszeństwo kupna, kupiliśmy to z kompletnym wyposażeniem, czyli 
weszliśmy z dnia na dzień, bo stan techniczny jest bardzo dobry. 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Radnych o powstanie, by uczcić 

minutą ciszy dwóch pracowników Starostwa, którzy odeszli na wieczny odpoczynek, to 
Krzysztof Modrzejewski i Bożena Włodarek.  

 
 
 

Punkt 18 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 12:14 zamknęła LVI sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
  Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 
 

 


